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Baflbakan›m›z Tayyip Erdo¤an, Meclis'teki bütçe görüflmelerinin 
kapanıflında, 'iki dil' ve 'özerklik' taleplerine tepki gösterdi.
"Milletimin resmi dili tektir. Ortak dil Türkçedir, bu gerçe¤i de¤ifltirme giri-
flimleri kabul edilemez. Tartıflmaya dahi açmak, ne demokrasiye ne de kar-
deflli¤e hizmet eder." dedi. Kürt sorununu savundu¤unu ama Kürtçülü¤e de
Türkçülü¤e de karflı oldu¤unu ifade eden Erdo¤an, "Medeniyetimizde ırkçılık
yok." uyarısında bulundu.  SAYFA 4
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Yönetim Kurulumuz 
Marmaray'da

AK Parti ‹stanbul ‹l Yönetim Kurulu Üyelerimiz, ‹l Baflkan›m›z Aziz Babuflcu önderli¤inde ‹s-
tanbul'un her iki yakas›n› Bo¤az'›n alt›ndan demiryolu tünel ba¤lant›s› ile birbirine ba¤laya-
cak olan Marmaray Projesini yerinde izleyerek projeye dair incelemelerde bulundular. SAYFA 7
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‹l Teflkilat Baflkanl›¤›m›z›n,
görüfl al›flverifli ve hasbihal et-
me amac›yla mahallelerimiz-

de bafllatt›¤›, mahalle baflkanlar› ev
ziyaretleri kapsam›nda 3 Bölgemizde
‹l Teflkilat Komisyonumuz ziyaretler
gerçeklefltirdi. Bugüne kadar birinci
bölgede on, ikinci bölgede sekiz ve
üçüncü bölgede befl, toplamda ise yir-
mi üç Mahalle Baflkan›m›z›n evi ziya-
ret edilmifltir. Yap›lan mahalle baflka-
n› ev ziyaretlerimiz afla¤›daki tabloda
görüldü¤ü gibidir; Mahalle Ziyaretle-
ri ile ilgili ‹l Teflkilat Baflkan›m›z Bü-
lent Turan; “Mahalle Baflkanlar›m›-

z›n gözünden teflkilatlar›m›z›n çal›fl-
malar›n› de¤erlendirmek ve teflkilat-
lar›m›z›n her zaman samimiyetle yan-
lar›nda oldu¤umuzu vurgulamak ad›-
na yap›lan ziyaretleri önemsiyor ve zi-
yaretlerin devam edece¤ini bildirmek
istiyorum” dedi.Ziyaretlerde, ‹l Bafl-
kan›m›z›n selamlar›n› ileten komis-
yon üyelerimizce, mahalle baflkan› ve
ekibinin çal›flmalar›n›n dinlenildi¤ini,
talep ve flikayetlerinin de¤erlendiril-
di¤ini belirten TURAN; S›cak bir at-
mosferde geçen ziyaretlerin, ‹stanbul'
umuz da 39 ‹lçemizin 748 mahallesin-
de devam edece¤ini söyledi. 

MAHALLE
BAfiKANLARIMIZI
EVLER‹NDE
Z‹YARET 

2AKGÜNDEM

Esenler ‹lçe Dan›flma Meclisimiz Esenler Kültür Mer-
kezi'nde yo¤un  bir kat›l›mla gerçeklefltirildi.

Esenler ‹lçe Dan›flma Meclisimize baflta ‹l Bafl-
kan›m›z olmak üzere, ‹l Yönetim Kurulu Üyemiz

Y›ld›z Seferino¤lu, Esenler ‹lçe Baflkan›m›z Umut Özkan,
Esenler Belediye Baflkan› M. Tevfik Göksu, ‹lçe Yürütme ve
Yönetim Kurulu Üyelerimiz, ‹lçe Kad›n Kollar› ve ‹lçe
Gençlik Kollar›m›z, ‹lçe Mahalle Baflkanlar›m›z ile çok say›-
da teflkilat mensubumuz kat›ld›.

‹lçe Baflkan›m›z Umut Özkan konuflmas›nda, Esenler'de
AK Parti üye çal›flmalar›n›n h›zla devam etti¤ini ve Esenler ‹lçe
teflkilat› olarak seçimlere haz›r olduklar›n› dile getirdi. Konufl-
mas›nda gündemdeki konular› da de¤erlendiren ‹l Baflkan›m›z
CHP genel baflkan› K›l›çdaro¤lu'nu elefltirerek flunlar› söyledi:
“CHP genel baflkan›n›n üslubunu gördük. “Y›kaca¤›z” diyor.
70'lerin afl›r› devrimci uçlar› gibi konufluyor. Bunlar kin ve nefreti
ifade eden kelimeler. Korkudan bahsediyorlar; oysaki korku
yok, haz›ms›zl›k var. Bu millet ilk defa kendisini ifade etme flan-

s›n›, kendi olma özgürlü¤ünü yakalad›.
Bu millete y›llard›r zulmedenler, ayr›ca-
l›klar›n›n ellerinden gitmesinden ve statü-
konun bozulmas›ndan korkuyorlar. AK Par-
ti'nin 8 y›ll›k iktidar› boyunca kimsenin yaflam
tarz›na müdahale olmam›flt›r.

CHP genel baflkan› K›l›çdaro¤lu'nun as›l korkusunun iktidar-
lar› boyunca yapt›klar› hizmetler oldu¤unu vurgulayan ‹l Baflka-
n›m›z, Cumhuriyet tarihi boyunca 6.100 km yol yap›ld›¤›n›, AK
Parti'nin 8 y›ll›k iktidar döneminde ise 13.800 kilometreyi bulan
yol yap›ld›¤›n› belirterek, bunun her fleyi anlatmaya yetecek bir
örnek oldu¤unu vurgulad›. Sa¤l›kta yap›lan yeni de¤iflikliklerle
standartlar›n yükseltildi¤ini ifade eden ‹l Baflkan›m›z, “Sa¤l›k sis-
temimizin standartlar›n›n geliflmifl Avrupa ülkelerinin standartla-
r›na yükselttik diye mi korkuyorlar. Bir kez daha ifade ediyorum:
Korku yok, haz›ms›zl›k var. Birileri kendi yapt›klar›ndan duy-
duklar› kayg›y› korku diyerek propagandaya çevirmeye çal›fl›yor,
ama biz buna asla müsaade etmeyiz, etmeyece¤iz.”dedi.

K›l›çdaro¤lu'nun korkusu, 
yapt›¤›m›z hizmetler

‹LÇE MAHALLE MAHALLE BAfiKANI
Ataflehir Yeniflehir Baha Karakoç
Beykoz Çubuklu Muzaffer Hayri Kolcu
Çekmeköy Alemda¤ Merkez Yaflar Kasapo¤lu
Kad›köy Rasimpafla Halime Ceylan
Kartal Yakac›k Çarfl› Ergün Üzel
Maltepe Zümrütevler Cüneyt Ak›n
Sultanbeyli A.gazi Bilal Turan
Tuzla Ayd›ntepe Muhammet Özçelik
Üsküdar Valide Atik Hasan Yüce
Sancaktepe Mevlana Hasan Dilsiz
fiiflli Pafla Naim Y›ld›z
Esenler Davutpafla Mehmet Selmani
Ka¤›thane Merkez Senayi Gümüfl
Gaziosmanpafla Barbaros Hayrettin Pafla Recep Ergün
Sultangazi U¤ur Mumcu Hüseyin Tamar
Sar›yer Fatih Sultan Mehmet Yener Bektafl
Befliktafl Akatlar Ali R›za Sar›
Eyüp Alibeyköy Kadir Sar›sakalo¤lu
Bak›rköy Osmaniye Ahmet Vasfi Toptafl
Esenyurt Örnek Ömür ‹brahim Türkmen
Ba¤c›lar Ç›nar ‹dris Top
Baflakflehir Baflak Fatih Toraman
Bahçelievler So¤anl› Erkan Fettaho¤lu
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Her ülkenin siyasi hayat›nda, tarihin adeta yeniden
harmanland›¤› çok önemli k›r›lma noktalar› vard›r.

1950 ve 1983 seçimleri gibi.
fiuras› tart›flma götürmez bir gerçektir ki;
AK Parti'nin Kas›m 2002 seçimleriyle birlikte iktidara gelmesi,

Türkiye için en az 14 May›s 1950 seçimlerinde Demokrat Parti'nin,
hem de 1983 seçimlerinde de ANAP'›n iktidara gelmesi kadar
önemliydi.

“En az” diyorum, çünkü sonuçlar› itibar›yla her iki seçimden
de daha önemliydi.

Neden?
Do¤rudur; 1950 seçimleri, uzun bir tek parti döneminin

ard›ndan milletimizin demokratik iradesinin gerçek bir tecellisiydi.
Halk, rekabetsiz bir ortamda iktidar› elinde bulunduran CHP

elitlerine karfl›, merhum Menderes'in öncülü¤ündeki Demokrat
Parti'yi desteklemifl ve ezici bir Meclis ço¤unlu¤uyla iktidara
getirmiflti.

Demokrat Parti dönemi, Türkiye'nin her aç›dan büyük bir
s›çrama gösterdi¤i dönemin ad› oldu.

Ekonomik büyümede rekorlar k›r›ld›.
‹stihdam ve zenginleflme imkânlar› geçmiflle k›yas

edilemeyecek bir seviyeye ulaflt›.
Yoksulluktan bunalan halk nefes ald›.
Bunlar›n yan› s›ra, tek Parti döneminde millete ra¤men

uygulanan ve milleti büyük üzüntü ve bask› alt›nda tutan birçok
yanl›fl uygulamaya da son verildi.

CHP'nin tek parti dönemindeki uygulamalar›nda büyük
s›k›nt›lar yaflam›fl halk, bir de Demokrat Parti politikalar›n›n
getirdi¤i ekonomik imkânlar› görünce 1954 ve 1957 seçimlerinde
de Demokrat Parti'ye olan teveccühünü art›rarak sürdürdü.

Statüko'ya ve statükonun getirdi¤i iktidar ve imkânlara al›flm›fl
seçkinciler, CHP'nin millet iradesiyle iktidara gelemeyece¤ini
görünce, siyasetimiz için hala büyük bir ac› ve utanc›n sembolü
olan 27 May›s darbesini tezgâhlad›lar.

Daha sonra da 1961 anayasas›yla birlikte, art›k seçimleri kim
kazan›rsa kazans›n, milli egemenli¤i kullanma biçimini, yani
hükümet etmeyi, yani iktidar›, halk›n seçtikleriyle bürokratik
elitlerin koalisyonuyla gerçekleflecek ve son sözü de bürokratik
elitlerin söyleyece¤i bir flekilde dizayn ettiler.

Bu vesayetçi yap›ya ra¤men, yine de zaman zaman siyasi
iflleyifle do¤rudan müdahaleler yap›ld›, siyasi partiler kapat›ld›.

1983'te ANAP'›n iflbafl›na gelmesiyle birlikte de Türkiye tam
anlam›yla kabuk de¤ifltirdi. 

‹çe kapanm›fl bir ülkeden d›fl dünyaya aç›lm›fl ve ça¤›n
gereklerine daha uygun bir ülkeye erifltik.

Ancak bu dönem de bildi¤imiz geliflmelerle bir süre sonra
t›kand›.

Özellikle merhum Özal'›n hala tart›fl›lan vefat›ndan sonra post
modern müdahalelerle Türkiye büyük krizlerin, banka
hortumlamalar›n›n, yasak ve bask›lar›n, cad› avlar›n›n ve d›fl
politikada da içe kapanmalar›n yafland›¤› bir döneme girdi.

2002 seçimleriyle birlikte AK Parti'nin iktidara gelmesini, 1950
ve 1983 seçimlerinden daha önemli saymam›z, tam da bu
noktada tarihi bir önem ve anlam kazanmaktad›r.

Çünkü gerek Demokrat Parti gerekse ANAP, statükocu-
vesayetçi bir yap›n›n dar alan›nda bir fleyler yapmaya çal›flt›lar,
önemli ifller yapm›fl olsalar da çeflitli yöntemlerle statüko
taraf›ndan bitirildiler.

AK Parti ise, bu dar ve vesayetçi alan› veri kabul edip onun
k›s›tl› imkânlar›yla bir fleyler yapmaya çal›flmakla yetinmek yerine,
bu yap›y› de¤ifltirmeyi, Türkiye'yi art›k evrensel standartlarda bir
hukuk devleti yapmay› hedef seçti.

Bu vesayetçi anlay›fllarla Türkiye'nin daha fazla gidecek yeri

yoktu.
Bu vesayetçi yap› sürdükçe Türkiye'nin ne içeride ne d›flar›da

büyük ad›mlar atmas› mümkün de¤ildi.
Bu statükocu anlay›flla, sürekli ötelenmifl ve ötelendi¤i için de

kangren haline gelmifl sorunlar›n çözülmesine imkan yoktu.
Türkiye'nin daha müreffeh, daha özgür, daha demokratik ve

daha itibarl› bir ülke olmas› statükocu yap›n›n demokrasi ve hukuk
içinde dönüfltürülmesiyle mümkündü.

Kurulufl felsefesini, “Yeter, söz de karar da milletindir” olarak
belirlemesi bundand› iflte.

Bu nedenle iktidara gelince vesayetçi sistemin kovan›na çomak
soktu.

Peflpefle reformlar yapt›.
Türkiye'nin siyaset ve demokrasi tarihinde ilk say›lacak birçok

icraata imza att›.
Baflta demokratikleflme, yarg›, üniversiteler, sa¤l›k, d›fl politika,

ulafl›m olmak üzere birçok alan›nda hem köklü revizyonlara giriflti,
hem de Cumhuriyet tarihimizin tamam›nda yap›lanlardan daha
fazla ifl yapt›.

Bunlar› yaparken sürekli olarak statükodan ve çözümsüzlükten
beslenen çevrelerin sald›r›lar›na maruz kald›.

AK Parti'yi kapatmak, zay›flatmak, ifl yapamaz hale getirmek,
hiç olmazsa iktidar gücünü vesayetçi yap›n›n enstrümanlar›n›
kullanarak güdük b›rakmak için, terörü iç politika manivelas›
olarak kullanmak da dahil akla gelen gelmeyen her türlü oyun
denendi ve denenmeye de devam ediyor.

12 Eylül'de yap›lan referandumla birlikte ise, Türkiye art›k ilk
kez sivil bir anayasaya kavuflman›n kap›lar›n› ard›na kadar açt›.

‹flte bu noktada 2011 seçimlerinin neden tarihi bir öneme
sahip oldu¤u ortaya ç›k›yor.

Evet, Nas›l 2002 seçimleri 1950 ve 1983 seçimlerine oranla
daha önemli bir k›r›lma noktas› ise, 2011 seçimleri de, -gayet net
söylüyorum- siyasi hayat›m›z›n en önemli, en yaflamsal ve en kritik
seçimi olma özelli¤ine sahiptir.

Çünkü bu seçimle beraber Türkiye art›k vesayetçi anlay›fllar›n
ötesinde ve sivil bir anayasa rehberli¤inde, inflallah geri dönülemez
flekilde, evrensel standartlarda demokratik, kalk›nm›fl ve
sorunlar›n› çözmüfl bir ülke yörüngesine girecektir.

Bu gidifli engellemek için statükocu çevreler de ellerinden
gelen bütün çabay› sergileyip bütün oyunlar› oynamaya
çal›flmaktad›rlar.

Hayatlar› statükoculuk yapmakla geçmifl ve halen de
statükocu çevrelere selam çakmay› ilke edinmifl kiflilerin de¤iflim
makyajlar›yla ortaya ç›kmas› da, bu anlay›fllar›n bir tezahürüdür
sadece.

Milletimizin “do¤rudan statükoculuk”a prim vermedi¤ini
görenler, “de¤ifltik, dönüfltük” numaras›yla ve nicedir unutmaya
bafllad›¤›m›z “hayali vaatçili¤i” hortlatarak, bu sefer de “dolayl›
statükoculuk” oynamakta ama her vesile ile de kendilerini ele
vermektedirler.

Milletimiz bu oyunlar› görmekte ve not etmektedir.
Sa¤duyu ve basiretini bu seçimlerde de gösterecek ve inflallah

2011 seçimlerinde siyasi hayat›m›z›n en kritik ve en önemli karar›n›
vererek vesayetçi, yoksullaflt›r›c›, sorun çözmeyi de¤il
çözümsüzlü¤ü esas alan anlay›fllar› iyice müzelik hale getirecektir.

Bize düflen bu bilinçle çal›flmak, çal›flmak ve çal›flmakt›r.
2011 seçimlerinde yeniden yaz›lacak ve gelecek nesillere en

de¤erli miras olarak b›rakaca¤›m›z tarihin fikri hür, vicdan› rahat ve
onurlu özneleri olmak için;

Durmak yok, çal›flmaya devam! 

AZ‹Z BABUfiCU
AK PART‹ ‹STANBUL ‹L BAfiKANI

Askeri Yüksek ‹dare
Mahkemesi (AY‹M) Balyoz
Davas› san›¤› Tümgeneral
Gürbüz KAYA, Jandarma
Tümgeneral Halil
HELVACIO⁄LU ve Tu¤amiral
Abdullah GAVREMO⁄LU'nun
“Bir üst rütbeye terfi
ettirilmeme iflleminin iptali”
için açt›¤› davada ifllemin
iptaline oy birli¤i ile karar verdi.
Bu karara karfl› ‹çiflleri
Bakan›m›z Sn. Beflir ATALAY'›n
aç›klamalar›.

2011 Y›l› Merkezi Yönetim
Bütçe Kanunu Tasar›s›
üzerinde oylamaya 450
Milletvekili kat›ld› ve Bütçe
118'e karfl› 332 oyla kabul
edildi. Sn. Baflbakan›m›z›n
bütçe konuflmalar›.

Ekonomik ‹flbirli¤i Teflkilat› (E‹T)
toplant›lar› Sn.
Cumhurbaflkan›m›z›n
baflkanl›¤›nda 22-23-24-25
Aral›k 2010 tarihlerinde
‹stanbul'da gerçeklefltirildi.
Dönem Baflkanl›¤›n›
Türkiye'nin yapt›¤›
toplant›larda Pakistan Devlet
Baflkan› As›f Ali ZERDAR‹ ve
Afganistan Devlet Baflkan›
Hamid KARZA‹'nin Türkiye'nin
arabuluculu¤unda görüflmesi
sa¤land›. Bu görüflmelere Sn.
Baflbakan›m›zda ifltirak etti.

ABD Temsilciler Meclisinde
Sözde Ermeni Soyk›r›m›
Tasar›s›n›n gündeme al›nmas›
ihtimali iliflkileri gerdi. D›fliflleri
Bakan›m›z Sn. Ahmet
DAVUTLUO⁄LU'nun bu
konudaki aç›klamalar›.

CHP'de Parti Meclisinin
belirlenmesinden sonra Genel
Baflkan Yard›mc›lar›n›n
görevlendirilmesi ve görev
da¤›l›m› KILIÇDARO⁄LU
taraf›ndan aç›kland›. Süheyl
BATUM Genel Sekreterlik
makam›ndan al›narak Seçim ve
Hukuk ‹fllerinden Sorumlu
Genel Baflkan Yard›mc›l›¤›na
getirildi.

Maltepe ve Silivri Belediyelerine
yönelik yolsuzluk iddialar›
kapsam›nda Emniyet
birimlerince bask›n düzenlendi.
Bask›nda çok say›da ihale
evrak›na ve bilgisayar
kay›tlar›na el konuldu.

HAFTALIK
S‹YAS‹ GÜNDEM

2011 SEÇ‹MLER‹ 1950'DEN DE 1983'TEN DE
2002'DEN DE NEDEN ÖNEML‹D‹R?
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Baflbakan›m›z Tayyip Erdo¤an, Meclis'teki bütçe
görüflmelerinin kapanıflında, 'iki dil' ve 'özerklik'
taleplerine tepki gösterdi.

"Milletimin resmi dili tektir. Ortak dil Türkçe-
dir, bu gerçe¤i de¤ifltirme giriflimleri kabul
edilemez. Tartıflmaya dahi açmak, ne demok-

rasiye ne de kardeflli¤e hizmet eder." dedi. Kürt sorunu-
nu savundu¤unu ama Kürtçülü¤e de Türkçülü¤e de
karflı oldu¤unu ifade eden Erdo¤an, "Medeniyetimizde
ırkçılık yok." uyarısında bulundu. Terör örgütü ve uzan-
tılarının, her seçim öncesinde oldu¤u gibi yine tafleron-
luk üstlendi¤ini ve politikayı dizayn etmeye çalıfltı¤ını
vurgulayan Baflbakan, 'özerklik' tartıflmasını da 'çirkin
bir tezgah' olarak niteledi. "Milletim müsterih olsun,
kimseye bu ülke üzerinde ameliyat yaptırmayız." mesajı
veren Erdo¤an, CHP liderinin vaatlerini ise flöyle elefl-
tirdi: "Milletim umut simsarlı¤ı yapanlardan çok çekti.
'Kaynak nedir?' diye soruyorlar. Yeni bir fley çıktı; 'kay-
nak Kemal' diye. Lidere, ciddiyet yakıflır, laubalilik de-
¤il." Baflbakan›m›z Recep Tayyip Erdo¤an, 2011 yılı büt-
çesinin üzerindeki son görüflmelerde hükümet adına
söz alarak, de¤iflik konulara iliflkin görüfllerini açıkladı.
'‹ki dil' ve 'özerklik' tartıflmasını bafllatan BDP'ye yönelik
sert mesajlar veren Erdo¤an'ın konuflmasından bazı
önemli cümleler flöyle:

Ortak dil Türkçe, tartıflmaya dahi açılamaz: "Ortak
dil Türkçedir, bu gerçe¤i de¤ifltirmeye yönelik hiçbir gi-
riflim kabul edilemez. Zira bu mesele sosyal barıfl ve sos-
yal bütünlük meselesidir. Bu meseleyi tartıflmaya dahi
açmak, bu meseleyi getirip Türkiye'nin gündemine taflı-
mak ne demokrasiye, ne özgürlüklere, ne toplumsal ba-
rıfla ne de kardeflli¤e asla hizmet etmez. Herkes anadili-
ni istedi¤i gibi konufluyor. Farklı dil ve lehçelerde yayın
da yapılıyor, kurs da açılıyor. Üniversitelerde enstitü ku-
ruluyor.''

Özerklik tartıflması çirkin bir tezgah: "Diyarba-kır'da
bir toplantı yapıldı (Demokratik Özerklik Çalıfltayı), ar-
dından bir bildiri tasla¤ı tartıflıldı. Açık söylüyorum; teh-
likeli bir oyun bu. Burada ortaya konan veya örtülü ola-
rak ifade edilen hususları çok yanlıfl, son derece kabul
edilemez buluyorum. Terör örgütünün giriflimleri ve
onun uzantılarının, her seçim öncesinde oldu¤u gibi ye-
niden tafleronluk üstlenerek, iç politikayı dizayn etme
giriflimlerini karflılıksız bırakmayız. Özerklik tartıflması,
demokratikleflmeyi, Türkiye'nin ileri demokratik stan-
dartlara kavuflmasını hazmedemeyenlerin çirkin bir tez-
gahı." Kürt kardefllerimin talebi de¤il: "Hiçbir ciddiyeti
ve derinli¤i olmayan bu projeleri, benim Kürt kökenli
kardefllerimin talebiymifl gibi takdim etmek, çok büyük
bir haksızlıktır. Bu bildirileri yayınlayanlar, bunun siya-
setini yapanlar benim Kürt kökenli vatandaflımın ne ka-
darını temsil ediyorlar?''

Milletim müsterih olsun: "Biz kimseye bu ülke üze-
rinde ameliyat yaptırmayız, kimseyi bu milletin hissiya-
tıyla oynatmayız. Çözüm için nasıl bir mücadele verdiy-
sek, çözüm süreçlerini sabote edenlerle de aynı flekilde
mücadele ederiz. Bakın buradan hem Do¤u'daki, hem
Batı'daki, hem Kuzey'deki, hem Güney'deki bütün va-
tandafllarıma, bütün kardefllerime sesleniyorum. Da¤-
daki teröristle, geçmiflte, devletin koridorlarına kadar si-
rayet etmifl çetelerin nasıl bir iflbirli¤i içinde olduklarına
lütfen dikkat edin." Kürt sorununu savunuyorum ama
Kürtçülü¤ün de Türkçülü¤ün de karflısındayım: "Bu ül-

kede Baflbakan olarak Kürt sorununu savunuyorum ve
savunmaya da devam edece¤im. Ama Kürtçülü¤ün kar-
flısındayım. Aynen Türkçülü¤ün de karflısındayım. Çün-
kü, bizim medeniyetimizde, bizim de¤erlerimizde ırkçı-
lık yok, ama kavimlere saygı var."

Belediyelerde de Türkçe kullanılır: "Milletimin dili
tektir. O resmi dili Türkçedir. Fakat bu ülkede devletin
kademeleri ile belediyeleri birbirinden ayırt eden anla-
yıfl devlet kurumlarını anlayamamıfl anlayıfltır. Belediye-

ler de devletin resmi kurumlarıdır, di¤erleri de resmi
kurumlarıdır. Orada da Türkçe kullanılır. Birisinde
farklı, birisinde farklı olmaz."

Bu tezgahın içinde, can çekiflen çeteler var: "Bu tez-
gahın içinde terör örgütü var. Terör örgütünün vesayeti
altında hareket edenler var. Can çekiflen çeteler var,
mafya var. Senaryo çok ama çok açık. Seçim öncesinde
su bulandırılacak. Seçim öncesinde milletin zihni karıfl-
tırılacak."

Baflbakan›m›z, Türkiye'nin ilk
elektrikli otomobilini test etti

Ortak dil Türkçedir,
tartıflması bile olmaz

Baflbakan›m›z Recep Tayyip Erdo¤an,
Türkiye'nin ilk elektrik motorlu ara-
basını kullandı.

Resmi Konut'a getirilen Renault Fluence Z.E
marka otomobili kullanmasının ardından Erdo-
¤an, "‹lk yapılan otomobili almak isterim. Ara-
ba kullanmayı özlemiflim." dedi.

Baflbakanlık Resmi Konut etrafında arabayı
kullanan Erdo¤an, ardından basın mensupları-
nın sorularını cevapladı. Elektrikli otomobilin
çok sessiz çalıfltı¤ını, biraz hızlandıkça sadece
lasti¤in sesini duyar gibi oldu¤unu söyleyen Er-
do¤an, "Baflbakanlık konutu çevresinde hiç ses
duymadım. Motorun sesini zaten duymuyorsu-
nuz. Kullanımı çok rahat. Yakıtının çok ucuz ol-
ması hasebiyle farklılık arz ediyor. Hepsinden
önemlisi Kyoto sözleflmesine imza koyan bir
ülke olarak, hava kirlili¤inin çok önemli bir teh-
dit unsuru oluflturuyor. Do¤algazla flehirlerimi-

zin kirlili¤ini büyük ölçüde kaldırdık. Ama araç-
larda bu kirlili¤i tam manasıyla kaldırabilmifl
de¤iliz. Araçlar modernize ediliyor, mümkün
oldu¤unda emisyonları yapılıyor. Ama bu da
artık tamamiyle yok oluyor. Böyle endifleye ge-
rek kalmayacak." de¤erlendirmesi yaptı.

Elektrikli otomobillerin fiyatlarının vatan-
daflın cebine uygun olarak ilan edilmesini iste-
yen Erdo¤an, "2011 ortasında piyasaya sürece-
¤iz diyorlar, o zaman ülkemiz o noktada çok
daha büyük bir fırsatı yakalayacaktır. ‹ç piyasa-
da otomotiv tüketimi yüksek olan bir ülkeyiz.
‹hracatta da 1. kalemde ihraç kalemimiz." dedi.

Yapılacak ilk elektrik motorlu aracı almak is-
tedi¤ine iflaret eden Erdo¤an, dün makam ara-
cı kullandı¤ını ve Cumhurbaflkanım›z Gül'ün
'özledim' açıklamasının hatırlatılması üzerine,
"Gerçekten özlemifltik. Bu özlemimizi biraz gi-
dermifl olduk." fleklinde konufltu.
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Baflbakan›m›z Erdo¤an, Ekonomik ‹flbirli¤i Teflkilatı-
nın, eflsiz jeo-stratejik konumu ve do¤u-batı arasın-
daki birlefltirici özelli¤i nedeniyle tüm dünyada dik-
kat çeken bir bölgesel ekonomik oluflum konumuna
yükseldi¤ini söyledi.

Baflbakan›m›z Erdo¤an, yemekte yaptı¤ı konuflma-
da, E‹T 11. Zirve Toplantıları vesilesiyle konuk dev-
let ve hükümet baflkanlarını, medeniyetlerin befli¤i
‹stanbul'da a¤ırlamaktan memnuniyet duydu¤unu

kaydetti. E‹T çerçevesinde son olarak Mayıs 2006'da, Ba-
kü'deki 9'uncu zirve sırasında bir araya geldiklerini belirten
Erdo¤an, bu geçen zaman zarfında Türkiye'nin kurucu üyesi
oldu¤u örgütün çalıflmalarını yakından izlemeye devam etti-
¤ini dile getirdi.

Türkiye'nin, yarınki zirve toplantısında örgütün dönem
baflkanlı¤ını üstlenecek olmasından büyük memnuniyet duy-
du¤unu ifade eden Erdo¤an, örgütün çalıflmalarına flimdiye
kadar verdikleri önemi bir kez daha vurgulamak istedi¤ini
belirtti. Erdo¤an, bu çerçevede, iki yıla yakın bir süre E‹T
Dönem Baflkanlı¤ını yürütmüfl olan ‹ran Cumhurbaflkanı
Mahmud Ahmedinejad'a, dönem baflkanlıkları sırasındaki
baflarılı ve etkin çalıflmaları için tebriklerini sundu¤unu ifade
etti.

''Ekonomik ‹flbirli¤i Teflkilatı, eflsiz jeo-stratejik konumu,
do¤u-batı arasındaki birlefltirici özelli¤i nedeniyle tüm dünya-
da dikkat çeken bir bölgesel ekonomik oluflum konumuna
yükseldi'' diyen Erdo¤an, ''Örgütümüz, 8 milyon kilometreka-
relik bir alanda, 400 milyonluk bir nüfusu temsil ediyor. Bu
bölge, genifl tabii kaynakları ve dinamik ifl gücü ile büyük bir
kalkınma potansiyelini, muhteflem bir ekonomik potansiyeli
barındırıyor. Bu avantajlarımızı, özellikle ülkelerimiz ve halk-
larımız için bir fırsata dönüfltürmek noktasında Ekonomik ‹fl-
birli¤i Teflkilatının önemli bir imkan oldu¤una inanıyorum''
fleklinde konufltu.

Bugüne kadar, küresel krizin aflılması konusunda baflta
geliflmifl ülkeler olmak üzere bütün ülkelerin çok ciddi bir
gayret ve azimle çalıfltıklarını belirten Erdo¤an, sözlerini flöy-
le sürdürdü:

''2010 yılının ilk yarısında küresel büyüme hızının beklen-
tilerin üzerinde gerçekleflmesi, hepimiz açısından sevindirici
bir geliflme. Üstelik küresel ticaret hacminin de yıl ortasından
itibaren kriz öncesi seviyelerine ulafltı¤ını görüyoruz. Ne var
ki, küresel ekonomik krizin tam anlamıyla sona erdi¤ini, zor
günlerin geride kaldı¤ını ifade etmenin flu an için erken oldu-
¤unu düflünüyorum. Küresel ekonomik canlanmanın itici gü-
cünün, Ekonomik ‹flbirli¤i Teflkilatı gibi örgütlerin üyelerin-
den oluflan, geliflmekte olan ülkeler oldu¤u dikkat çekiyor.''

Türkiye'nin, küresel ekonomik krizi en az etkiyle atlatan
ülkelerden biri oldu¤unu ifade eden Erdo¤an, ''8 yıl boyunca
ekonomide gerçeklefltirdi¤imiz cesur yapısal reformlar ve
kriz sürecinde uyguladı¤ımız tedbirler, krizde Türkiye'yi çok
farklı bir konuma taflıdı. 2009'un son çeyre¤inden itibaren
yüksek büyüme oranına ulaflan Türkiye ekonomisi, 2010 yılı
ilk üç çeyre¤inde büyüme oranlarıyla dünyada ilk sıralarda,
Avrupa'da birinci sırada yer aldı'' diye konufltu.

Uluslararası Para Fonu (IMF),
yeni bir stand-by anlaflması
yapmayıp küresel ekonomik

krizi kendi baflına atlatan Türkiye'nin
Fon yönetimindeki a¤ırlı¤ını artırma ka-
rarı aldı. Buna göre Para Fonu'nun ‹cra
Direktörleri Kurulu'nda Türkiye müsta-
kil olarak temsil edilecek. Ülkenin kredi
çekme kotası da 23 milyar dolardan 42
milyar dolara çıkarılacak. Türkiye'nin
IMF'ye 6 milyar dolar borcu kaldı. Ulus-
lararası Para Fonu'ndaki (IMF) yeni kota
reformu ile Türkiye'nin kullanabilece¤i
toplam kredi tutarı 23 milyar dolardan
42 milyar dolara çıkarıldı.  2008 yılında
bafllayan küresel krizde yeni bir stand-by
anlaflması yapılması için ifl dünyasından
büyük baskı gelmesine ra¤men hükümet
buna yanaflmamıfltı. Baflbakan Recep
Tayyip Erdo¤an ise geçen ay yaptı¤ı bir
açıklamada, Türkiye'nin IMF'ye kalan 6
milyar dolarlık borcunu, 2012 yılı sonun-
da tümüyle kapatacaklarını söylemiflti.
2001 krizinin ardından DSP-ANAP-
MHP hükümeti, mali krizden çıkmak
için IMF'den toplam 23,5 milyar dolar
borç almıfltı.

Türkiye'nin IMF'de 
temsil gücü ve
kredisi arttı

Arınç: Avrupa ve
Amerika'nın önündeyiz

Devlet Bakanı ve Baflbakan
Yardımcım›z Bülent Arınç,
2011 yılına girerken Türki-

ye'nin, ekonomik alanda Avrupa, hatta
ABD'nin önünde yer alan bir noktada
bulundu¤unu söyledi. Bakan Arınç,
flunları söyledi: ''‹nflallah 2011 yılına gi-
rerken Türkiye, ekonomik alanda bü-
tün Avrupa ülkelerinin, hatta ABD'nin
önünde bir noktada bulunuyor. Bunun
için Allah'a hamdediyoruz. Dünyayı
kasıp kavuran, son 4 yılın global ekono-
mik krizinde en az zarar gören ülkeler-
den biri Türkiye'dir. Bu kriz dönemin-
de yeni fırsatlar ve büyüme imkanlarıy-
la yükselen Türkiye'dir. Büyüme hızı
tüm ülkelerde eksi gösterirken, ‹span-
ya'sı, Portekiz'i, Yunanistan'ı, ‹rlanda'sı,
‹zlanda'sıyla Avrupa ülkelerinin çok
büyük bir kısmı neredeyse mendil açıp
dilenecek hale gelmiflken, Türkiye yüz-
de 7'lik büyüme hızıyla, ihracatını 130
milyar dolarlara çıkarmasıyla,
GSMH'sini 1 trilyon dolara yaklaflacak
bir noktaya getirmesiyle, bu krizden et-
kilenmeden mümkün olabildi¤ince
kendisini kurtarabilmifl ve makro eko-
nomik dengelerde iyi bir noktaya gel-
mifl durumdadır. fiimdi bütçe rakamla-
rını mecliste gördü¤ümüz zaman, hal-
kımıza güzel fleyler söyleme imkanı
bulduk, bundan dolayı çok bahtiyarız.
‹nflallah 2011 flartları daha iyi olacaktır.

Dünya 
bu gücü
konuflacak



‹l Baflkan›m›z Aziz Babuflcu, ‹stanbul Memo-
rial Hastanesi'nde yo¤un bak›m ünitesinde te-
davi gören Türk futbolunun ve Fenerbah-

çe'nin efsane ismi, 85 yafl›ndaki Lefter Küçükandonya-
dis'i ziyaret etti.

Atina'da rahats›zlanan ve k›sa bir süre önce ‹stanbul'a
getirilen Fenerbahçe'nin efsane futbolcusu Lefter Küçü-
kandonyadis'i bugün hastanede ziyaret eden ‹l Baflkan›m›z
Babuflcu,  Lefter'in efli ‹stavrini ile k›zlar› Aliki Balkan ve
Rula Katmer ile bir süre sohbet ederek hem kendisinin
hem de Baflbakan›m›z Recep Tayyip Erdo¤an'›n  “Geçmifl
Olsun” dileklerini iletti. 

‹l Baflkan›m›z bugün ayn› zamanda 86 yafl›na giren
Lefter'in do¤um gününü de kutlayarak,  yeni yafl›n›n ken-
disine hay›rl› olmas›n› diledi.

Fenerbahçe Kulübü Baflkan› Aziz Y›ld›r›m da bu-

gün Lefter'i ziyaret edenler aras›ndayd›. ‹l Baflkan›m›z
Fenerbahçe Kulübü Baflkan› Aziz Y›ld›r›m ile selamla-
flarak  bir süre sohbet etti. ‹l Baflkan›m›z, Fenerbahçe
Kulübü Baflkan› Aziz Y›ld›r›m, Lefter'in efli ve k›zlar›yla
bir süre sohbet ettikten sonra yo¤un bak›m ünitesinde
tedavi gören Lefter'i odas›nda ziyaret etti. Ve doktoru
Prof. Dr. Deniz fiener'den sa¤l›k durumuyla ilgili bilgi
ald›.   ‹l Baflkan›m›z Babuflçu, Lefter'in doktoru Prof.
Dr. Deniz fiener ile görüflmesinin ard›ndan k›sa bir
aç›klama yaparak, hem Fenerbahçe'nin, hem de Türk
futbolunun efsane ismi Lefter'i do¤um gününde ziyaret
etmekten ve iyi oldu¤unu görmekten mutluluk duydu-
¤unu belirtti. Baflbakan›m›z›n da Lefter'e “Geçmifl Ol-
sun” dileklerini iletti¤ini dile getiren  Babuflcu, "Say›n
Baflbakan›m›z Recep Tayyip Erdo¤an da arad›. Ailesiyle
görüfltü. Biz de ziyaret ederek flifa dileklerimizi iletmifl

olduk" dedi. Fenerbahçe Kulübü Baflkan› Aziz Y›ld›-
r›m'›n da vefa örne¤i göstererek burada oldu¤unu kay-
deden ‹l Baflkan›m›z Babuflçu, flunlar› söyledi: "‹htiyaç
duyulan dua ve temenni için buraday›z. ‹nan›yoruz ki k›-
sa sürede flifa bulacak. Bir futbol efsanesi olarak tecrü-
besini ve birikimini Türk futboluna nas›l kazand›rm›flsa,
yeni nesillere, futbolculara ve spor camias›na bundan
sonra da aktarmaya devam edecektir. Temennimiz
budur. Hep beraber bu dileklerle iyileflmesini
umuyoruz." Lefter Küçükandonyadis'in bugün do¤um
günü oldu¤unu hat›rlatan ‹l Baflkan›m›z, "Do¤um günü
an›s›na dualar›m›z›, sevgimizi, iyi dileklerimizi ifade etmifl
olduk. K›sa sürede iyileflmesini bekliyoruz. Lefter
Küçükandonyadis umuyoruz yar›n itibariyle servise
ç›kar›lacak. K›sa sürede yürüyerek h›zl› ad›mlarla has-
taneden ç›kacak" diye konufltu.

‹stanbul Büyükflehir Belediye Baflkanım›z Ka-
dir Topbafl, deniz ulaflımını daha aktif hale ge-
tirmek için yeni modeller gelifltirdiklerini açık-

ladı.Topbafl trafik sorunu için de kontrol ve ceza yetkisi
istedi. ‹flte yeni çözümler:

‹stanbul Büyükflehir Belediye Baflkanı Kadir Top-
bafl, deniz ulaflımını daha aktif kullanabilmek için yeni
modeller gelifltirdiklerini, her iki sahile paralel olarak
Beykoz'dan Üsküdar'a do¤ru, Sarıyer'den de Karaköy'e
do¤ru bir deniz hattının oluflturulmasını istediklerini,
bunun çok yakında devreye girece¤ini bildirdi.

Esenler'de Çinçin Deresi ıslah projesini yerinde in-
celeyen Topbafl, burada basın mensuplarının sorularını
yanıtladı.

Sahil fleridinde paralel yönde yapılması düflünülen
seferlere iliflkin bir soru üzerine Topbafl, deniz ulaflımını
yo¤un flekilde kullanmak için çalıflmalar yürüttüklerini,
geçen yıl vapurlarla 108 milyon yolcu, 7 milyon da araç
taflıdıklarını belirterek, flöyle konufltu: 

“Deniz ulaflımını daha aktif kullanabilmek için yeni
modeller gelifltiriyoruz. fiu anda yeni bir çalıflma bafllat-
tık. Arkadafllarımızdan flunu istedik; ‹stanbul Bo¤azı
toplamda 30 kilometre...

Her iki sahile paralel olarak Beykoz'dan Üsküdar'a
do¤ru, Sarıyer'den de Karaköy'e do¤ru bir deniz hattı-
nın oluflturulmasını istedik.

Bazı yerlerde kullanmadı¤ımız iskeleler var. Onların
yenilenmesi, gerekirse bazı yerlere yeni iskeleler ilave
etmek suretiyle denizden ulaflımı sa¤lamayı istiyoruz.

Çünkü sahil boyundaki hattımız yer yer 2 flerit... Ol-
dukça sıkıntılı, ciddi trafik sıkıntısı yaflanmakta. Tekne-
lerle bu tarzda hem trafi¤i rahatlatmak, hem insanları o

stresten kurtarmak için bir çalıflmayı bafllattık.
Çok yakında devreye girecek. Onun talimatını ver-

dik. ‹nsanlar özellikle sabah ve akflam saatlerinde trafi-
¤in kaosundan, stresinden kurtulmufl olacaklar.”

‹stanbul Büyükflehir Belediyesinin kentin trafik yet-
kisini alma talebine dair de Topbafl, trafi¤in yetkisini al-
manın kolluk gücünü almak anlamına gelmedi¤ini, ‹çifl-
leri Bakanlı¤ı ve di¤er bununla ilgili teflkilata talip olma-

dıklarını, dünyada bunun model örnekleri bulundu¤u-
nu, Londra, Seul ve Berlin'de edindikleri bilgileri gelifl-
tirdiklerini söyledi.

Topbafl, “Artık büyük flehirlerde binlerce, on binler-
ce trafik polisi yapamazsınız. Böyle bir imkanınız yok.
Dünya da bunu yapmıyor artık. Sistemi farklı konmufl. '

Biz de bu sistemi gelifltirdik, bizde bu var' diyoruz.
'Bize trafik denetleme, kontrol etme ve gerekirse ceza
kesme yetkisi verilsin' diyoruz. Biz burada kesece¤imiz
cezalardan paylar da ayırarak geriye iade edebiliriz.

Böyle bir yetkiyi biz alırsak ki, bunun talebini yaptık
ve Sayın Baflbakanımızla da görüfltük, çok daha farklı
düzenlemeler de getirebilece¤imizi düflünüyoruz” flek-
linde konufltu.

Bu konuda düzenlemenin önemine iflaret eden Top-
bafl, sadece yolları yapmanın yeterli olmadı¤ını, 4 fleritli
yolun 2-3 fleridi iflgal edildi¤inde hiçbir fley ifade etmedi-
¤ini ve müdahale edilemedi¤inin altını çizdi.

‹stanbul'da depremle ilgili çalıflmalara iliflkin bir so-
ru üzerine de Topbafl, belediyenin en a¤ırlıklı konuların-
dan birini depremin oluflturdu¤unu, flimdiye kadar bu
konuda 1 milyar liranın üzerinde harcama yaptıklarını
belirterek, flöyle devam etti:

“Esas adımı kentsel dönüflümle çözmeyi arzu etme-
mize ra¤men siyaset bunu farklı kullandı, vatandaflları
tedirgin etti. Vatandaflın güven duygusu sarsılıp korku-
tuldu¤u için do¤ru söylenenler ortalarda kaldı.

Biz de bunun yerine depremle ilgili en ciddi adım
olarak, bu yapıların hepsine imar vererek, katlarını artı-
rarak kendi yapılarını kendileri yıksınlar, yeniden yap-
sınlar dedik. Burada birlefltikçe daha büyük bina yapa-
bilsinler.

LEFTER’‹ UNUTMADIK
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Bo¤az'a paralel vapur hatları geliyor



AK Parti ‹stanbul ‹l Yönetim Kurulu
Üyelerimiz, ‹l Baflkan›m›z Aziz Ba-
buflcu önderli¤inde ‹stanbul'un her

iki yakas›n› Bo¤az'›n alt›ndan demiryolu tü-
nel ba¤lant›s› ile birbirine ba¤layacak olan
Marmaray Projesini yerinde izleyerek proje-
ye dair incelemelerde bulundular.

‹l Baflkan›m›z, ‹l Baflkan Yard›mc›lar›m›z
ve ‹l Yönetim Kurulu Üyelerimiz Marmaray
Projesi hakk›nda bilgi almak üzere Üskü-
dar'a geldiler. Burada ‹l Baflkan›m›z› ve ‹l Yö-
neticilerimizi Üsküdar Belediye Baflkan›
Mustafa Kara ile Projenin mühendisleri kar-
fl›lad›. Marmaray Projesinin Üsküdar giriflin-
den tünellere yap›lacak inceleme öncesi,
projenin geldi¤i aflama ve bundan sonra ya-
p›lacak çal›flmalarla ilgili DLH Bölge Müdürü
Dr. Haluk Özmen taraf›ndan k›sa bir bilgi-
lendirme yap›ld›.

Dünyadaki en derinde infla edilen tüp ge-
çit olan Marmaray Projesi, Üsküdar ile Yeni-
kap›'y› birlefltirecek toplam 3.100 metre
uzunlu¤undaki tünel sisteminin resmi aç›l›fl›-
n› 2011 y›l›n›n Mart ay›nda Genel Baflkan›-
m›z ve Baflbakan›m›z Recep Tayyip Erdo¤an
yapacak.

Üsküdar ile Yenikap›'y› birlefltirecek olan
bo¤azdaki tünel, dünyan›n en derin deniz
alt› tüneli (-58 m) olarak tarihe geçecek. Tü-
nellerin birleflmesi sonras› betonlama ifllem-
leri 2012'nin ortas›na kadar yap›lacak. 2012

y › -
l›n›n
ortas›n-
dan itiba-
ren ise söz konusu
hatta elektrifikasyon ve tüm hatt›n (Gebze-
Halkal›) yenilenmesi ifllemleri yap›lacak.

Projenin tamamlan›p 76,3 km uzunlu-
¤undaki sistemin devreye girmesiyle ‹stan-
bul ulafl›m›nda toplu ulafl›m›n pay› yüzde
7'den 28'e ç›kacak ve Üsküdar'dan her saat
60 bin kifli aktarma yapabilecek.

‹stanbul'un her iki yakas›n› Bo¤az'›n al-
t›ndan geçecek bir demiryolu tünel ba¤lan-
t›s› ile birbirine ba¤layacak olan Marmaray
Projesi, 29 Ekim 2013'de tamamlanacak.

‹l Baflkan›m›z ve AK Parti ‹l Yöneticileri-
miz, Türk ve Japon mühendislerden bilgi
alarak, proje alan›n› detayl› olarak incele-
diler. ‹l Baflkan›m›z ve AK Parti ‹l Yönetici-
lerimiz,  inceleme sonras› iflçilerle hat›ra fo-
to¤raf› çektirdikten sonra proje alan›ndan
ayr›ld›lar.   
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